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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A növekvő munkanélküliség mellett is indokoltnak 
tartja a vendégmunkások tömeges behozatalát?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A KSH adatai szerint a munkanélküliségi ráta 2023 júniusában 3,8%-os volt, szemben az előző év 
hasonló időszakában mért 3,4%-os aránnyal. 2019 decemberében ez az arány még 2,9% volt. Az 
adatok azt mutatják, hogy a munkanélküliség még mindig nem csökkent a COVID járvány előtti 
szintre, és az elmúlt évre inkább a munkanélküliség növekedése, mint a csökkentése a jellemző. 
Csak az építőiparban 15-20 ezer fővel csökkent a foglalkozatottak száma ebben az évben.

Miközben a magyar munkaerőpiacon egyre romlik a helyzet, a kormány támogatja 200-300 ezer 
vendégmunkás behozatalát, olyan egzotikus országokból, mint a Fülöp-szigetek, Vietnám, 
Indonézia, Mongólia és Kirgizisztán.

Ennek alapján kérdezem miniszter urat:

Továbbra is támogatja-e a kormány EU-n kivüli vendégmunkások tömeges behozatalát 
Magyarországra?

Hogyan fogja érinteni a vendégmunkások tömeges érkezése a magyar munkaerőpiacot?

Írásban várom válaszát.


